
Zápis z valné hromady KMK Tornáda Ústí nad Labem konané 11. 06. 2010 

 

Přítomno: 15 členů 

Brabec Jiří – předseda Bureš Michal – vedoucí „B“  Cinádr Slavomír  

De Gennaro Feancesco Douša Rudolf (místopředseda) Stakič Bohdan st.  

Douša Petr   Jiřička Pavel    Lhotský Jakub 

Pable Jaroslav   Peroutka Pavel   Protschke Martin  

Ren Jiří   Ren Štěpán – vedoucí „A“  Stakič Bohdan ml. 

 

Body jednání: 

1. Úvod – shrnutí výsledků a průběhu jara a podzimu 2010 

2. Informace o finanční situaci klubu 

3. Otázka možného sestoupení Tornáda „B“ 

4. Přijetí nových členů (Houdis, Čóča, kamarád od Kuby…..) 

5. Hřiště – změna SNP za ??? 

6. Informace o turnaji konaném na podzim 2010 – diskuze o hale 

7. Možnosti řešení nepříznivé situace klubu:  

a. Náboru dalších členů 

b. Možnost převodu Tornáda „B“ na Zálohu Tornáda – návrh místopředseda 

8. Informace o tréninkách v hale SETUZA od 3.12. 2010 – každý pátek od 20:00 

9. Dresy – znova sepsat, zálohy, zařídit 

10. Ocenění členů Tornáda 

 

Výsledky a hlasování: 

Ad 3) Otázka možného dobrovolného sestoupení Tornáda „B“: 

Hlasováno:  proti dobrovolnému sestoupení 13 členů  

  pro sestoupení 0 členů 

 

Ad 4) Přijetí nových členů 

a) Houda Jiří Hlasováno:  pro přijetí 13 členů  

     proti přijetí 0 členů 

b) Čóča, kamarád od Kuby = budeme hlasovat před podzimní sezónou 

 

Ad 5) Nové hřiště 

Přes léto vyzkoušíme různá hřiště a před začátkem sezóny se bude hlasovat o konkrétním 

hřišti. Návrhy hřišť na vyzkoušení: Kameňák, Za Lídlem za Všebořicích, Krásné Březno, 

Ujep 

 

Ad 6) Informace o turnaji konaném na podzim 2010 – diskuze o hale 

Navržena hala Ujep a STZ 

Hlasováno pro STZ:  pro 10 členů  

 

Ad 7a) Nábor dalších členů 

Předseda zveřejní inzerát na Futsalustí.cz 

Hlasováno:   pro 11 členů  

 

Ad 9) Dresy – znova sepsat, zálohy, zařídit  

Zařídí:   Cinádr Slavomír 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zpracoval: Rudolf Douša – zapisovatel 


